

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 2 juin 1914, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. Côté, McDonald, Hébert, Commissaires.

Les minutes sont approuvées.

1.—(20438) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant un estimé au montant de \$148,50, du coût de la construction d'un trottoir en ciment sur la rue Saint-Vincent.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote d'une subvention de \$10,000 pour venir en aide aux familles des victimes du naufrage du navire "Empress of Ireland".

3.—Soumis un rapport de Son Honneur le Maire, au sujet de l'inspection des malaxeurs mus à l'électricité, en usage dans le Département des Travaux Publics.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef et au Surintendant de l'Eclairage pour rapport conjoint.

4.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, approuvé par Son Honneur le Maire, faisant les recommandations suivantes:

1° Que M. Charles Désy soit nommé Percepteur dans le Département des Taxes Personnelles, au salaire de \$600 par année, et commission de 2%, à partir du 1er juin, en remplacement de M. A. Lafontaine;

2° Que M. Toussaint Lefort remplace M. Désy, au salaire qu'il a actuellement, soit \$1,050 par année;

3° Que M. Azarias Alarie soit nommé Percepteur de Taxes Personnelles, à compter du 1er juin, au salaire de \$600 par année et commission de 2%, en remplacement de M. J. Desmarteaux.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 2nd June 1914, a.m.

His Worship the Mayor, Chairman; Messrs. Côté, McDonald, Hébert, Commissioners.

The minutes were approved.

1.—(20438) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, transmitting estimate, amounting to \$248.50, of the cost of constructing a cement sidewalk on Saint-Vincent street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

2.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a grant of \$10,000 be voted in order to assist the families of the victims of the wreck of the "Empress of Ireland".

3.—Submitted a report from His Worship the Mayor, agent the inspection of electric mixers, in use in the Public Works Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Deputy Chief Engineer and to the Superintendent of the Light Department for a joint report.

4.—Submitted a report from the City Treasurer, approved by His Worship the Mayor, making the following recommendations:

1° That Mr. Charles Désy be appointed collector in the Department of Personal Taxes, at a salary of \$600 per annum with a commission of 2%, from the 1st June, vice Mr. A. Lafontaine;

2° That Mr. Toussaint Lefort replace Mr. Désy, at his present salary, i.e. \$1,050 per annum;

3° That Mr. Azarias Alarie be appointed Collector of Personal Taxes, from the 1st June, at a salary of \$600 per annum, with a commission of 2%, vice Mr. J. Desmarteaux.